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To EEEE vnFrom: VraagAanbodTriage

Sent: Fri 4/17/2020 7:05:50 PM

Subject: FW: Vraagstelling Firevaned

Received: Fri 4/17/2020 7:05:50 PM

Hieronder een vraag voor een interview met RIVM over de besmetting via hulpmiddelen (vergelijkbaar met het

fragment van de winkelwagentjes). Ik zie dat CMT ook al in de CC stond. Mag door naar de persclub.

Groeten,

EEE

VraagAanbodTriage RIVM

trom: IEEESent: vrijdag 17 april 2020 13:54

To: 5.1.2e ; VraagAanbodTriage

Cc: cmt p
5.1.2e

Subject: FW: Vraagstelling Firevaned

Goedemiddag allen,

Zie bijgaande mail die ik vandaag van een externe partij ontvangen heb. Vrij specifieke vraag vanuit een branche,
die blijkbaar ‘ergens’ binnen het RIVM blijft hangen.
Vanuit welke hoek worden dergelijke vragen nu opgepakt? Kan ik de mail bij jullie kwijt?, wordt deze opgepakt en

wie communiceert er richting de vraagsteller?

Met vriendelijke groet

5.1.2e

RIVM | Ondersteuner 1V organisatie RIVM | telefoonnummerj EXE mobic! 5.1.2e |

From: 5.1.2¢ ERP @ medux.nl>

Sent: vrijdag 17 april 2020 12:57

To:ESETMERE@ rivm.l>
Subject: Fwd: Vraagstelling Firevaned

Geachte mevrouw [EIEN

Ik heb begrepen dat u werkzaam bent bij het RIVM en heb uw contactgegevens vanuit onze

branche ontvangen. Namens branchevereniging Firevaned ben ik al enige tijd bezig om sector

specifieke uitwerkingen te maken die inspelen op de huidige corona situatie.

Hierbij heb ik met VWS en het RIVM eerder al contact gehad over de inhoud van de uitwerking
over toepassing van PBM's. Deze zijn uiteindelijk gebruikt in de richtlijn hulpmiddelen die gister
is gepubliceerd.
(hitps://www rijksoverheid.nl/onderwerpen/coronavirus-covid-19/documenten/richtliinen/2020/04/16/richtliin-

hulpmiddelen)

Dit is al een grote stap vooruit, echter merken wij dat er in de branche een brede behoefte blijft
ontstaan aan duiding en communicatie van buiten de branche, naar onze branche. Dit om een

stuk (h)erkenning en duidelijkheid te verschaffen.
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Het punt dat blijft spelen is angst op overdracht via hulpmiddelen. Technisch gezien is die kans

klein. Echter wanneer dit vanuit de branche aangegeven wordt dekt dat niet de lading door

enkel te verwijzen naar de voorschriften. Er zijn al protocollen gemaakt, websessies geweest,

FAQ's geweest en toch blijft de angst ontstaan. Dit zorgt voor een aanvullende druk op de zorg

met andere risico's tot gevolg voor cliénten die gebruik maken van de hulpmiddelen.

Zoals in onderstaande mail aan uw collega gericht zouden wij erg gebaat zijn bij ondersteuning
in de communicatie door middel van een 'interview' dat op beeld vastgelegd wordt om te delen.

Ik zou graag vernemen of er mogelijkheden zijn vanuit het RIVM om hier aan mee te werken, of

welk ander loket hiertoe kan bijdragen.

Alvast bedankt voor uw (spoedige) reactie!

Met vriendelijke groet,

EEE @meduxnl

W https: //www.medux.nl

X

---------- Forwarded message
---------

ver[EECBE mes ux.
Date: vr 10 apr. 2020 om 14:56

Subject: Re: Vraagstelling Firevaned

To: EDov nl>

seste [EIEN
Dank voor de snelle reactie en complimenten. Goed te lezen dat we een juiste interpretatie
hebben weten te geven aan al dat er beschikbaar is.

De uiting over besmettelijkheid op de LCI site hebben wij in communicatie ook al vaker gebruikt,
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echter geeft ook dat onvoldoende draagvlak en ondersteuning.

Zou het, zoals in het gesprek vanmorgen al kort gesuggereerd, mogelijk zijn dat wij net als het

filmpje op NU.nl over winkelwagentjes dit kort herhalen als soort 'interview' maar dan specifiek
gericht op hulpmiddelen? De visuele boodschap die daarmee gedeeld kan worden is enorm sterk

omdat het dan ook gaat leven, ook al verandert er niks aan de boodschap.

De vragen zouden dan kunnen zijn:
« Wat is het belang van het ontlasten van de zorg door de hulpmiddelenzorg draaiend te

houden

+ Hoe gaat de besmetting via een opperviak?
« Hoe groot is de kans dat het overdragen kan worden?

« Wat is het advies dat tegen de besmetting via hulpmiddelen gaat?
« Verschil besmettelijkheid in praktijk en in het lab?

« Moeten we ons dus zorgen maken?

+ Wat is jouw rol hierin? Hoe 'bescherm' je je tegen anderen?

« Moeten hulpmiddelen gedesinfecteerd of gereinigd worden? Hoe?

Zou wellicht of jij hier gelegenheid toe zien om dit via een skype/google-

meet/o.i.d. te doen?

Ik weet dat ik veel vraag hiermee, maar zoals aangegeven zien wij met het langer duren van de

situatie nu steeds meer de noodzaak dit punt juist nu te 'tackelen’.

Ik hoop dat jullie hier gelegenheid toe zien en dat we dit begin volgende week zouden kunnen

realiseren.

Met vriendelijke groet,

EBB @meduxnl

W https: //www.medux.nl

<

Op vr 10 apr. 2020 om 14:24 schree CAIN<BINAC© rivm.nl>:



200657

Beste [EEE
Dank voor de documentatie. Ik moet zeggen: heel helder en beknopt beschreven! Complimenten.

Vanuit het RIVM kunnen wij aangeven dat overdracht van het virus via medische hulpmiddelen geen significante

bijdrage levert aan de transmissie. Wij hebben dit als volgt geformuleerd in de richtlijn

(https ://Ici.rivm.nl/richtliinen/covid-19#besmettelijkheid):

Besmettelijkheid
Exacte gegevens over de besmettelijkheid ontbreken. Hoe zieker iemand is, hoe meer virus de persoon kan

verspreiden. Buiten het lichaam kan het virus maar kort overleven. Hoe lang dat precies is, is nu nog onbekend. Dit kan

variéren van enkele uren tot enkele dagen. Dat is afhankelijk van bijvoorbeeld het soort opperviakte, de temperatuur en

de luchtvochtigheid. Er is geen bewijs dat mensen hierdoor besmet zijn geraakt (ECDC 2020b). Tot nog toe kon niet

worden vastgesteld dat besmette opperviakken een rol spelen in de verspreiding (Moriarty 2020).
Hopelijk kun je met deze formulering de angst weghalen bij medewerkers en gebruikers.
Met vriendelijke groet,

ors.IEE

Landelijke Coordinatie Infectieziekten (LCI)

RIVM - Centrum Infectieziektebestrijding (Clb)

3720 BA Bilthoven

Tel: 5.1.2e

MobERE
Fox:IEA

From: 51.2e SAL @medux.nl>

Sent: vrijdag 10 april 2020 11:24

Subject: Vraagstelling Firevaned

Beste

Hartelijk dank voor het prettige gesprek zojuist. Prettig te zien en horen dat het RIVM wil

meedenken om op een pragmatische wijze te helpen de hulpmiddelenzorg draaiende te houden.

Zoals besproken doe ik bijgaand de verschillende scenario's toekomen die wij nu gedestilleerd
hebben uit de bekende richtlijnen.

Het doel dat wij hebben is om 'angst' voor de hulpmiddelen weg te nemen op 2 verschillende

vlakken:

1. Angst bij medewerkers en gebruikers om bij elkaar in de buurt te komen:

1. Waardoor handelingen uitgesteld worden met een aanvullende druk op de zorg op

andere vlakken.

2. Angst voor de overdraagbaarheid van het virus via hulpmiddelen:

1. Waardoor extra PBM's (onnodig) ingezet worden, producten in 'quarantaine’

geplaatst worden waardoor de doorloop stil komt te staan.
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Ik verneem graag de mogelijkheden die er gezien worden. voor vragen ben ik altijd telefonisch

bereikbaar!

Nogmaals mijn dank op voorhand.

Met vriendelijke groet,

TIEN

EEE @meduxnl

W https: //www.medux.nl

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is verzonden, wordt u

verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het RIVM aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die

verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

www.rivm.nl De zorg voor mergen begint vandaag

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you are

requested to inform the sender and delete the message. RIVM accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the

electronic transmission of messages.

www.rivm.nl/en Committed to health and sustainability


